



GOOD
MAMMY'S

جود ماميز

اختبارك

لكل اكله



من نحن

تأسست "شركة تريد مارك للصناعات الغذائية" في عام 2018، وهي شركة رائدة في مجال إنتاج وتوزيع الصوصات عالية الجودة تحت اسم العلامة التجارية "جود ماميز" و تهدف الشركة إلى تلبية احتياجات العملاء من المطاعم والمستهلكين في مصر والوطن العربي وإفريقيا.

تميزت "جود ماميز" بتقديم منتجات ذات جودة عالية تلبية توقعات العملاء ، حيث تعتمد على استخدام مكونات طبيعية ومواد خام ممتازة وتشمل مجموعة من الصوصات المتنوعة مثل الكاتشب والمايونيز وصلصة الباركيو وغيرها من الصوصات المبتكرة التي تضيف نكهة مميزة للأطباق.

تولي "شركة تريد مارك للصناعات الغذائية" اهتماماً بالتوسع والنمو في الأسواق المحلية والإقليمية، مع التركيز على تطوير المنتجات وتحسين جودتها باستمرار كما تحرص الشركة على توفير خدمة ممتازة للعملاء ، من خلال توفير توصيل سريع وخيارات متعددة للتعبئة والتغليف .



About us

Established in 2018, "Trade Mark Food Industries "is a leading producer and distributor High quality sauces under the brand name "Good Mammy's" and the company aims to meet the needs of Restaurant customers and consumers in Egypt, the Arab world and Africa.

" Good Mammy's " has been distinguished by providing quality products that meet customer expectations, as it depends on the use of Natural ingredients and excellent raw materials include a variety of sauces such as ketchup, mayonnaise, BBQ sauce and other innovative sauces that add a distinctive flavor to dishes.

"Trade Mark Food Industries " pays attention to expansion and growth in the local and regional markets, With a focus on product development and continuous improvement of quality. The company is also keen to provide a service Excellent for customers, by providing fast delivery and multiple packaging options.





**GOOD
MAMMY'S**

**TOMATO
ketchup**

طماطم كاتشب



" أن نصبح الشركة الرائدة في انتاج الصوصات المتنوعة التي تلبي احتياجات عملائنا من المطاعم والمستهلكين في مصر والوطن العربي وافريقيا. "

" To become the leading company in the production of various sauces that meet the needs of our customers from restaurants and consumers in Egypt, the Arab world and Africa "

رؤيتنا
Our Vision



رسالتنا
Our Mission

" نسعي لتلبية احتياجات عملائنا من المطاعم والمستهلكين من الصوصات المتنوعة والصحية من خلال تطوير وابتكار المزيد من الصوصات المختلفة و المساهمة في تعزيز نمط حياة صحي للمجتمع. "

" We strive to meet the needs of our customers from restaurants and consumers of various and healthy sauces by developing and innovating more different sauces and contributing to the promotion of a healthy lifestyle for society. "



اختيارك
لكل اكله

Restaurant Products \ منتجات المطاعم

GOOD
MAMMY'S
جود ماميز

صوص بيتزا
sauce pizza

5kg



باربكيو
Barbeque

5kg



موستردة
Mustard

5kg



هوت صوص
Hot sauce

5kg



كا تشب
ketchup

10kg



اختبارك
لكل اكله

Restaurant Products \ منتجات المطاعم

GOOD
MAMMY'S
جود ماميز

كاشب عبه درج
ketchup
200 ظرف
7g



كاشب كرتونه
ketchup
1000 ظرف
7g



مايونيز
mayonaize
10kg



مايونيز
mayonaize
3.5kg



موص الرانش
sauce Ranch
3.5kg



GOOD
MAMMY'S
جود ماميز



اختيارك
لكل اكله



اختبارك
لكل اكله

Customer Products \ منتجات المستهلك



مايونيز
Mayonnaise
500 gm



باربيكو
Barbeque
500 gm



مستردة
Mustard
500 gm



كاتشب
ketchup
500 gm



كاتشب حار
ketchup hot
500 gm





CONTACT US

 184- SMALL INDUSTRIES BLOCK - INDUSTRIAL ZONE B, C
OBOUR - QALYUBIA

 002 010 222 290 57

 002 010 008 055 36

 INFO @ GOODMAMMYS.COM

 WWW.GOODMAMMYS.COM

 GOODMAMMYS